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Trafikudvalget har i brev af 25. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 3
vedrørende L 48, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter øn-
ske fra Jens Christian Lund (S).

Spørgsmål nr. 3:

"Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det i lovforslaget er valgt, at der skal-
indgå en 4 årig periode, fra en beslutning om nedklassificering af en vej, til ve-
jen overdrages. Hvorfor ikke en 2- eller 3-årig periode?"

Svar:

De 4 år er først og fremmest valgt af hensyn til, at grundejerne skal kunne nå at 
indrette sig på at overtage forpligtelsen til at vedligeholde de nedklassificerede 
veje, f.eks. ved at organisere sig i grundejerforeninger el.lign. 

En 4-årig periode medfører desuden, at spørgsmålet om at nedklassificere of-
fentlige veje til private fællesveje kan indgå på en naturlig og hensigtsmæssig 
måde i den kommunale planlægning og dermed i arbejdet med revision af 
kommuneplanerne (krav om revision hvert 4. år jf. planlovens § 22) 

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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